
Protokół nr 1 z zebrania Rady Rodziców w dniu 28.09.2017 r., godz. 18.30 

1. Rozpoczęcie zebrania przez Dyrekcję Szkoły – Panią  Dyrektor Bognę Skoraszewską i 
Panią Wicedyrektor Małgorzatę Baraniak. Powitanie zebranych i sporządzenie listy 
obecności (załącznik). 

2. Sprawozdanie z działalności RR w roku szkolnym 2016/2017 przedstawione przez 
Edytę Białkowską- Przewodniczącą RR 2016/2017. Omówienie finansów, 
przedstawienie decyzji podjętych przez Prezydium w ostatnich dniach, spraw w 
trakcie realizacji (zakup stołu do ping ponga na zewnątrz z funduszy zebranych 
podczas  II Festynu Szkolnego, zamówienie systemu umożliwiającego wejście do 
szkoły na karty, zakupy do świetlicy). 

3. Wybory Prezydium na rok szkolny 2017/2018. Decyzją przedstawicieli RR 
ubiegłoroczne Prezydium zostało wybrane na następną kadencję, w następującym 
składzie: 

• Marta Wochna – Przewodnicząca RR 

• Edyta Białkowska – Z-ca Przewodniczącej RR 

• Tomasz Gratkowski - Z-ca Przewodniczącej RR 

• Honorata Jakubowska – Skarbnik RR 

• Małgorzata Skoczylas – Sekretarz RR 

4. Postanowiono upoważnić do wypłat środków pieniężnych z konta RR następujące 
osoby: 

• Przewodniczącą Rady Rodziców – Martę Wochnę 

• Zastępcę Przewodniczącej – Edytę Białkowską 

• Skarbnika – Honoratę Jakubowską 

Do podjęcia środków Rady Rodziców Szkoły Podstawowej w Kamionkach 
obowiązkowa jest obecność dwóch z trzech wyżej wymienionych osób. 

5. Krótkie omówienie celów i zadań RR na rok szkolny 2017/2018. 

• organizacja festynu (trzeba zacząć już w styczniu) 

• kiermasz świąteczny 

• zbiórka elektrośmieci (nowy pomysł, będzie szerzej przedstawiony na następnym 
zebraniu) 

• pchli targ 

• bal sylwestrowy 



6. Ubezpieczenie. W połowie października broker będzie zbierał składki od skarbników 
klasowych. Prośba o przypomnienie w klasach o dokonywanie wpłat i wpisywanie 
ubezpieczonych dzieci na listę. 

7. Omówienie z Panią Dyrektor bieżących spraw szkolnych. W związku z coraz większą 
ilością uczniów niestety pewnie nie uda się uniknąć zmianowości w starszych klasach 
w przyszłym roku szkolnym. Kwestia klas 3 z liczbą 27 uczniów – Dyrekcja po 
zapoznaniu się z opinią przedstawicieli oddziałów wystąpiła do władz gminy z prośbą 
o utrzymanie klas w obecnym składzie (dotyczy to dwóch klas 3) i zatrudnienie 
asystentów nauczycieli. Dyrekcja uzyskała wstępną akceptację władz gminy. 

8. W zeszłym roku szkolnym został uchwalony i zaakceptowany program wychowawczo-
dydaktyczny szkoły. Pani Dyrektor liczy na dalszą udaną współpracę z RR, z 
obustronną życzliwością i zrozumieniem. 

9. Zakończenie spotkania, termin następnego: 8.11.2017 r. godz. 18.30 

Protokołowała: 

Małgorzata Skoczylas 


